
Referat af generalforsamlingen i grundejerforeningen Ringgården  
den 11. juni 2006 

  
Formanden bød velkommen til generalforsamlingen, der er nr. 41 i rækken. 

  
Deltagerantal: 29, repræsenterende i alt 20 parceller: 3 fra Bøgevej, 5 fra Hyldevej, 5 fra 

Rosenvej, 7 fra Syrenvej, 0 fra Valnøddevej 
  
Referent: Hanne Axen 

  
Dagsorden: 
  
1.      Valg af dirigent 
2.      Beretning 
3.      Forelæggelse af revideret regnskab til godkendelse 
4.      Forslag fra bestyrelsen, herunder fastsættelse af kontingent 

4.1 Uændret kontingent, kr. 400 

4.2 Anlæg af fartdæmpende foranstaltninger 
5.      Forslag fra medlemmer 
6.      Valg af medlemmer til bestyrelsen m.v.   

6.1  2 bestyrelsesmedlemmer 

6.2  2 suppleanter 

6.3  Formand 

6.4  Kasserer 

6.5  Revisor 
7.      Eventuelt 
  
Ad 1 
Allan Rasmussen blev valgt til dirigent. 
  
Ad 2 
Formanden kunne berette, at bestyrelsen i det forløbne år har holdt 2 møder. Der har ikke 

været mange sager at tage stilling til. Den mest påtrængende har været omkring 

hastighedsbegrænsende foranstaltninger, som generalforsamlingen i 2005 pålagde bestyrelsen 

at undersøge. 
Bestyrelsen mener, at vedtægterne for grundejerforeningen trænger til at blive revideret. 

Selve vedtægterne er ikke tinglyst, og ændringer skal vedtages på 2 på hinanden følgende 

generalforsamlinger.   
  
Ad 3 
Kasserer Jytte Knudsen forelagde regnskabet for 2005. Regnskabet blev godkendt. 
  
Ad 4 
4.1. Bestyrelsen foreslog kontingentet uændret kr. 400,00. Forslaget blev godkendt. 

4.2. Jytte Knudsen forelagde bestyrelsens forslag om hastighedsbegrænsende foranstaltninger 

(bilag vedlagt indkaldelsen til GF), som bestyrelsen på generalforsamlingen i 2005 blev pålagt 

at undersøge mulighederne omkring. Der er taget kontakt til Helsingør Kommune, som skal 

godkende det endelige projekt, og der er indhentet 3 tilbud. Der udspandt sig herefter en livlig 

debat om emnet. 
  
En afsluttende afstemning viste, at for bestyrelsens forslag stemte 15 parceller, heraf 5 ved 

fuldmagt. 11 stemte imod, heraf 2 ved fuldmagt. 1 parcel undlod at stemme. 
  



Ad 5 
Ingen forslag fra medlemmerne 
  
Ad 6 
I henhold til vedtægterne afgår 3 bestyrelsesmedlemmer i lige år og 2 i ulige år. Derfor afgik 

og genopstillede Henrik Thymann, foruden Jytte Knudsen, som genopstillede og Ole Sommer, 

som ikke genopstillede. 
  
Til bestyrelsen blev valgt: 
  
Henrik Thymann, Hyldevej 26 (formand) 
Søren Vinther, Hyldevej 17 (kasserer) 
Jytte Knudsen, Bøgevej 22 
Tom Thim Eriksen, Syrenvej 26 (suppleant) 
  
Tove Rasmussen, Syrenvej 17+20, blev valgt som revisor . 
  
Ad 7 
Generalforsamlingen opfordrede bestyrelsen til: 

-         omkring de fartbegrænsende foranstaltninger at: 
-         forsøge at samarbejde med grundejerforeningen Assegården 
-         se på om det kunne være en mulighed at starte med et pilotprojekt på én af vejene 
-         undersøge mulighederne for beplantning af rabatterne 
-         orientere medlemmerne af grundejerforeningen undervejs i projektet. 

-         at forsøge at få kommunen til at reparere starten af Syrenvej. Det er tidligere forgæves 

forsøgt, men man vil gerne at bestyrelsen prøver igen 
  
  
På opfordring fra sidste generalforsamling har bestyrelsen undersøgt ejerforholdene omkring 

rabatterne. Det viser sig, at disse er fællearealer: Man har samme rettigheder og pligter som 

ved et fortov uden for ens hus. Det betyder, at hvis man lægger sten el. lign. på rabatten for 

at forhindre andre i at benytte den, da kan man risikere at blive draget til ansvar for evt. 

skader forårsaget heraf. 
  
  
Bestyrelse& revisor 2006-2007: 
  
Henrik Thymann Hyldevej 26 formand 
Søren Vinther Hyldevej 17 kasserer 
Allan Rasmussen Rosenvej 23   
Hanne Axen Rosenvej 21   
Jytte Rostoff Knudsen Bøgevej 22   
Tom Thim Eriksen Syrenvej 26 suppleant 
  
Tove Rasmussen 

  
Syrenvej 17 

  
revisor  

 
  

  

 


